
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Lördag 7 juni 2025 kl. 16.00-17.15. Plats: LGIFs kansli, Linköping.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Stefan Mattsson, Olivia Hansén,
Fredrik Schöllin, Linda Kjellberg, Peter Håkansson, Johan Thor (digitalt via Teams),
Marina Karlsson (digitalt). Personal: Markus Andersson, Nadja Casadei (digitalt). 
Ungdomskommittén: Matilda Johansson. Frånvarande: -

§ 1. Mötets öppnande
a) Val av justeringsperson - Fredrik.
b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes efter tillägg av §9a.
c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Utmärkelser: Nu har Peter/Monica fått lista med alla SFIF-utmärkelser till personer inom Östsvenska 
bak till år 2000. Peter formulerar något som kan tas med i vårat nästa nyhetsbrev till föreningarna i 
augusti. Beslut att vi inte delar ut våra priser på 2025 års kortare Höstmöte vid Finnkampen, däremot
planerar vi dela ut SFIFs utmärkelser vid vårat Årsmöte 2026 och inför detta vara aktiva med att få 
fram förslag på personer.
Utbildningsuppdrag: Se §4.
GM-distriktsledare: Tävlingskommittén hade möte 28/5 och utsåg Stefan Malmborg, Tjalve FIF, till 
GM-distriktsledare både utomhus 2025 och kommande årscykel med läger-IGM-GM 2026.
Bemanningsschema Östsvenska-tältet: Klart.

§ 3. Förslag om förändring från timarvode till kursarvode - Monica
Utbildningarna har gjorts om i år där den mesta teorin numera är självstudier i Learnifier och vid de 
fysiska träffarna ligger fokus på praktik. Detta har påverkat antalet timmar för utbildarna. Efter våren 
har Erik kommit fram till detta som ett försök att sätta en standard:
Barntränare: 8h kurs + 2h Learnifier/admin = 10h
Steg 1: 14h kurs + 4h Learnifier = 18h
Steg 2: 23h kurs + 5h Learnifier = 28h

I Kunskapsarenan där föreningar/ledare bokar sig på kurser har Markus även noterat en skevhet i 
vad SFIF rekommenderar för priser i förhållande till antal timmar träffar, som i stor utsträckning är 
det som driver kostnader för arrangören. Ser svårare ut för distrikten än SFIF att göra överskott om 
man följer rekomenderade deltagaravgifter.
Barntränare: 9h träffar, pris 1 500 kr = 167 kr/tim.
Steg 1: 17h träffar, pris 2500 kr = 147 kr/tim
Steg 2: 25h träffar, pris 3500 kr = 140 kr/tim.
Steg 3: 55h träffar, pris 16000 kr = 291 kr/tim.

Styrelsen gav Utbildningskommittén i uppdrag att se över både tim/kursarvode och deltagaravgifter 
och återkomma med ett förslag.

§ 4. Utbildningsuppdrag - Monica
Förslaget beskrevs på förra styrelsemötet och inför dagens möte hade även skrifligt underlag 
skickats ut. Styrelsen tog nu beslut i linje med förslaget. Erik jobbar fram till 31 juli (dock en hel del 
semester slutet av juni/större delen av juli), så det nya börjar gälla från 1 aug. Markus tjänst skrivs då
upp från 50% till 65%. Överlämning Erik → Markus sker 16-17 juni och ev. mer i slutet av juli.

§ 5. Information om möjlighet till intäkter (SDF/förening) via digital försäljning - Ulrika
Ulrika har blivit kontaktad av företrädare för nystartat bolag www.eezi.se som samarbetar med en 
rad företag och där föreningar har möjlighet att sälja/förmedla prenumerationer. Om en person köper
för minst 300 kr får föreningen 150 kr och personen får senare tillbaka 300 kr i rabatter. Även 
möjligligt för SFIF/SDF att vara med och få intäkter. Dock ännu oklart vilka företag som ingår och 
vilka rabatter som erbjuds, Ulrika återkommer senare.

§ 6. Finnkampsresan, höstmöte – Ulrika, Markus
Efter 15 april är det fortsatt 90 bokade och Markus har inväntar nu alla namn på personer samt 
vilken buss olika föreningar föredrar att åka med. Ska vara klart 15 juni eller kort därefter, som är 
nästa avstämningsdatum. Reseledare för bussarna är Ulrika/Värnamo och Monica+Peter för Jkpg-
bussen, de hoppar dock på i Linköping. Vi behöver ta fram inbjudan till Höstmötet med agenda, 
hur/när anmäler man sig, osv Ulrika tog på sig att sammankalla möte för det. På agendan siktar vi på
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att ha med verksamhetsplanen/input, utbildningsverksamheten, utvärdering DM-helg och ev. mer.

§ 7. Ekonomin - Markus
Rapport utskickad inför mötet där nya saker som tillkommit sen förra rapporten redovisas för olika 
konton. Markus upprepade inte allt men nämnde att SDF-bidraget från RF-SISU Blekinge nu kommit
(22 tkr vs budget 26 tkr), Lördagsträningarna i Telekonsult Arena kostade 3 tkr mindre än budget och
vårens utbildningar hade överlag få deltagare så svagare ekonomi än budget men ändå +8 tkr enligt 
Eriks budgetberäkning (utfall ej klart). Orsak till färre deltagare oklart, men det kan gå i vågor, vi 
hade både fler utbildningar och fler deltagare i fjol.

§ 8. Info från kommittéerna – Nadja, Fredrik, Monica, Olivia, Markus
Löpningskommittén – Nadja
Martin har avsagts sig ordförandeskapet så Nadja har för tillfället gått in som sammankallande. Philip
Lund kan tänka sig att vara ordförande i framtiden/ej nu. Johan Askling & Linda Westerlund båda 
IK Akele är nya engagerade personer som kommer med förslag och idéer. Historiskt har kommittén 
haft en tendens till att prata ganska mycket men sen inte få till något i verkligheten. Nu håller de på 
att se över uppdrag och struktur för kommittén, bl.a. siktar de på att ha möten var 6e vecka och 
Nadja håller på att skriva om uppdragsbeskrivningen. Här vill kommittén fokusera på löpning och 
släppa OCR och gång. Nadja återkommer med förslag på uppdaterad uppdragsbeskrivning som 
styrelsen får ta ställning till, och då även hur vi på andra sätt kan arbeta med OCR/gång. 

Även Para och Friskis&Svettis är områden vi behöver arbetssätt/strukturer kring. Ett förslag som dök
upp är att Friskis skulle kunna hålla ett cirkelpass på något av våra läger. Vi kan se över så att våra 
priser/utmärkelser även inkluderar Friskis-föreningar, liksom att agendan på Höstmötet är intressant 
för Friskis.

Veterankommittén – Fredrik: Inte så mycket att rapportera, fler ledamöter sökes.
Utbildningskommittén – Monica: Inget mer att säga utöver §3-4.
Ungdomskommittén – Olivia: Söker också fler ledamöter, främst killar. Matilda är ny. Vill arrangera 
någon ledarträff i höst.

Tävlingskommittén – Markus
Möte 28 maj där de utöver att utse GM-distriktsledare även pratade om följande.
IDM 2026 planeras fördelas på fyra befintliga tävlingar: 10-11 jan Karlskrona, 8 feb Motala, 28 feb 
Linköping och 7 mars Kalmar. Klasser & grenar planeras bli klart under juni.
Ny DM-medalj: planen är att behålla RF-tecknet till seniorsegrare och därutöver ha en ny unik 
Östsvenska-medalj i guld-silver-brons (nu finns två storlekar på de gamla Smålandsmedaljerna), 
medaljen bör ha Östsvenskas logotype och märkas ”DM” eller Distriktsmästerskap. Tänkbara 
leverantörer att ta offerter ifrån är Tjalles Sportpriser, Sporrong och Hallmans. Man kan även kolla 
med andra SDF vilka DM-medaljer de har. Styrelsen hade ingen input på detta.
Tre till saker på dagordningen var närvaro vid DM-helgen, IGM 2026 där det egentligen är 
Göteborgs tur men då de gärna slipper har frågan nu ställts till IFK Växjö & Tjalve FIF, samt Lag-
UDM-poängen diskuterades då det funnits synpunkter på dem.

I samband med GM 13-14 sep i Göteborg kommer det bli ett möte distrikten i mellan kring 
samverkan. Vilka från oss kan närvara? Peter räknar med att vara på plats.

§ 9. Övrigt
a) Utbyte med Skåne – Ulrika
Ulrika berättar om att hon haft möte med bl.a. Roland och att de diskuterat tänkbara samarbeten 
kring samarbetspartners/företag som kan gå in och stötta med pengar. Friidrotten saknar i stor 
utsträckning verksamhet för barn under 7 år, här kanske samarbete med Friskis kan vara något.

§ 10. Nästa möte
Lördag 23 aug kl. 15.30-17.00 (prel) i Stockholm i samband med Finnkampen, även digitalt.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
7/6 §3 Förslag på tim/kursarvode & deltagaravgifter Utbildningskommittén
7/6 §6 Agenda Höstmöte Ulrika
7/6 §8 Uppdragsbeskrivning Löpningskommittén Nadja
7/6 §8 Hur jobba med OCR, Gång, Para, Friskis Styrelsen
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